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Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond,  
 
Het Drakenbootfestival met o.a. de zeer succesvolle drakenbootrace MOET blijven! En het moet dit jaar ook 
door kunnen gaan. Dat vindt Helder Helmond! Niet omdat wij al vier jaar meevaren maar omdat dit het meest 
participerende evenement is van Helmond! Dit festival wordt juist mede gedragen, gesponsord, betaald èn 
bovenal uitgevoerd door de Helmondse inwoners en bedrijven zelf. Ons knaal dat eeuwenlang de stad 
verdeelde is HET bindend element van dit geweldige festival. Een uniek festival dat we als stad dienen te 
koesteren. Als raad en college hebben we daarbij een belangrijke taak. 

1. Weet u dat wij als Helder Helmond een van de vele gedupeerden zijn wanneer dit jaar het festival 

niet doorgaat? 

2. Bent u het met ons eens dat de afgelopen 4 edities het Drakenboot-festival zich nadrukkelijk op de 

Helmondse evenementen-kaart heeft gezet? 

3. Realiseert u zich dat heel veel mensen bij dit festival zijn betrokken? (niet alleen de organisatie met 

heel veel vrijwilligers maar ook meer dan 1000 roeiende deelnemers!) 

4. Waarom is bij veel andere evenementen wel de de gevraagde subsidie gehonoreerd? En niet bij het 

Drakenbootfestival? 

5. Zijn wij, raad en college, bereid om hiervoor alsnog de subsidie met 10.000 euro te verhogen of op 

een andere wijze een oplossing te vinden? 

 
In afwachting van een positieve reactie. 
Met heldere groet, 
Michael Rieter, fractievoorzitter Helder Helmond. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
N.B.: deze vragen zijn uitgebreid besproken en beantwoord tijdens de raadsvergadering van 5 
februari 2019. 


